
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Nadzwyczajna Sesja 

Protokół nr XLVII/2022 

XLVII Nadzwyczajna Sesja w dniu 26 września 2022  

Obrady rozpoczęto 26 września 2022 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 15:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary,  

2. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary,  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach 

witając wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji było 9 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy kwota ta jest przeznaczona wyłącznie na wypłatę dodatku 

węglowego.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na wypłatę i koszty obsługi. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (6) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawy różne. 

 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała, czy gmina nie powinna na wzór sąsiednich gmin, 

wyłączyć oświetlenie uliczne częściowo, lub całkowicie. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że mamy zawartą umowę na kwotę ryczałtową i do końca roku 

nie będzie podwyżek cen energii. Dodała również, że z uwagi na wymianę w gminie 

oświetlenia ulicznego na ledowe koszty energii zmalały. W zależności od rozwoju sytuacji na 

rynku cen energii elektrycznej Burmistrz będzie podejmowała decyzje. 

Pani Sekretarz poinformowała, że oplata za energię elektryczną jest stała do końca roku. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy kwota otrzymana na dodatki węglowe jest 

wystarczającą dla wszystkich złożonych wniosków? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że kwota ta jest ustalona na podstawie złożonych wniosków i 

na bieżąco aktualizowana. Omówiła temat rozpatrywania wniosków. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy w przypadku rozpatrzenia wniosku negatywnie, 

pieniądze zostaną przeniesione na następny miesiąc. 

Pani Skarbnik wytłumaczyła, że jest to dotacja celowa i gmina będzie musiała oddać 

niewypłacone kwoty. 

Pani Sekretarz wyjaśniła definicję dotacji celowej. 

Pani Skarbnik powiedziała, że z dotacji trzeba będzie rozliczyć się do końca roku. 



Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy w przypadku niewypłacenia dodatku pieniądze mogą 

zostać w gminie. 

Pani Skarbnik powiedziała, że w gminie zostaje 2% kosztów związanych z obsługą, reszta 

niewypłaconych pieniędzy będzie zwrócona. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy umowa zawarta z Energą dotyczy jedynie oświetlenia 

ulicznego. Powiedział, że ceny za pozostałe miejsca poboru energii wzrosną. 

Pani Sekretarz omówiła temat grupy zakupowej w której znajduje się nasza gmina.  

Pani Skarbnik powiedziała, że do przyszłorocznego budżetu należy uwzględni wzrost cen 

energii.  

 

5. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 

w Młynarach. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


